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Shodu s prvopisem potvrzuje Aneta Schmidová. 

 
Z uvedeného výčtu nebyla správním úsekem uspořádána žádná videokonference.  
 
U obou uvedených místností (č. dveří 62, 96) se jedná o jednací síně trestního úseku, ve kterých 
neprobíhají pouze videokonference, ale všechna jednání prvního stupně trestního oddělení, která 
jsou nařizována i měsíce dopředu. Z tohoto důvodu je v situaci, kdy chce využít videokonferenční 
zařízení jiný úsek krajského soudu, potřebné s dostatečným předstihem zjistit obsazenost dané 
místnosti a poté rovněž časové možnosti druhé strany, se kterou bude videokonferenční spojení 
navazováno. S ohledem na uvedené spolu s faktory jako jsou například časové možnosti účastníků 
řízení, lhůty v daném spisu nebo jednací dny a již nařízená jednání daného soudce či senátu nelze 
přesně stanovit, v jakém konkrétním časovém předstihu je nutné využití místnosti 
s videokonferenčním zařízením zarezervovat. 
 
Ohledně dotazu na technickou či organizační překážku, kvůli níž by správní úsek nemohl využít 
jednací síň vybavenou videokonferenčním zařízením, odkazuji na výše uvedené požadavky pro 
rezervaci dané místnosti. 
 
Na rezervaci místnosti s videokonferenčním zařízením nebyla správním úsekem za období od 
ledna 2023 do února 2024 podána žádná žádost. 
 
 

Tímto považujeme Vaši žádost za vyřízenou. 

 
S pozdravem 
 
Mgr. Martina Flanderová, Ph.D. , v. r.  
předsedkyně Krajského soudu v Českých Budějovicích 
 
 
 
 
 
  




